

GUILIN

印象广西@品桂尝林

ack a The American Could be a second of the second of th

THE REAL PROPERTY AND PERSONS ASSESSMENT OF THE PERSONS ASSESSMENT OF

豪华船游漓江@ 兴坪段 "总统之旅"

久别了的漓江风光,景色依旧,游人却不同! 行走在这片山水画廊中,刷新 您对漓江的记忆!

龙胜布尼花海梯田+缆车

从高空中看梯田, 看花海是另一种享受,近干亩连绵一片的布尼梯田已花开成海,绚丽多彩的花海梯田吸引无数游客前来打卡拍照。

网红打卡 @ 遇龙河挎斗车之旅

乘上网红挎斗车, 与伴侣一起周游在山水之间, 每一口空气都额外清新!

荔浦荔江湾天空玻璃桥

跨龙舟,穿溶洞,乘索道,走玻璃桥,滑索道 ; 探溶洞地下世界, 看脚下 众山成林,每每都是精彩的体验!

三江 @ 程阳八寨+侗族风雨桥

由 8 个自然村寨组成的侗族八寨,村寨内的吊腳木樓、鼓樓、風雨橋與周邊 大山、小河、田野構成了別致而獨特的美景,擁有中國最完好、數量最多、 分佈最集中的侗族建築群。

坐在"鸟巢"观《坐妹》歌舞秀

表演呈現了侗族人民傳統的从恋爱到婚慶嫁娶,坐夜等民俗,还並有其獨具 特色的蘆笙、牛腿琴、琵琶等民族樂器演繹,場面美輪美奐,令人無比嚮往 侗族人民美好幸福的生活。







第一天: 吉隆坡 - 桂林

(机上用餐/晚餐)

从**吉隆坡雪邦国际机场**集合,开启您的桂林之旅,航班飞抵桂林**两江国际机场**,由导游迎接,前往游览【榕杉湖景区 @ 杉湖夜景】,主要 體現 "城在景中,景在城中"的山水城格局. 景區地處陽橋兩側,橋西為榕湖,以古榕樹得名;橋東為杉湖,連著漓江,因湖畔長有杉樹而得名. **日月双塔**坐落在杉湖中,日塔为铜塔,位于湖中心,高 41 米,共 9 层,月塔为琉璃塔,高 35 米,共 7 层,桂林夜景重要的景色之一。 【正阳路步行街】桂林市最繁华的商业街之一,集休闲,购物,娱乐于一体。晚餐后,入住酒店

第二天: 桂林/ 阳朔 (总统游漓江水道,月亮山打卡, 遇龙河挎斗车体验,西街) (早/午/晚餐)

早餐后,驱车前往**阳朔**, 途径**兴坪码头**, 安排乘船游览当年民国总统**孙中山**及美国前总统**克林顿**曾经到访的【**总统游漓江水道**】,沿途欣赏漓江风光中著名的兴坪佳境、**黄布倒影、鲤鱼跳龙门、朝板山、螺蛳山、美女照镜**等秀美山水.

午餐后,续程沿阳朔《十里画廊》,途径附近的小村落—历村,打卡当地著名的**月亮山**,最佳拍摄地。

【厉村月亮山打卡】阳朔网红打卡地,远观对面峰顶有一大圆洞,高而明亮,如圆月高悬,这就是月亮山。

【**遇龙河骑行**】可体验骑行自行车或电动车或**挎斗车**,行驶在遇龙河的田园风光中,与大自然融为一体。沿途风景真的太美了,在山水间骑上小车吹着小风,所有的烦恼都抛之脑后,好好享受这片山水的魅力!

晚上,到繁华的【**西街】,**是一条充满西方色彩的洋人街.每一个去过阳朔西街的人都感受到回家的感觉.石板路, 桂北民居, 酒吧, 餐馆,旅店, 民间艺术, 旅游纪念品、攀岩吧、不同肤色的旅游者…"西街"称得上是应有尽有.

第三天: 阳朔 /荔江风景区(划龙舟+玻璃桥+天宫岩溶洞+索道+滑道+凤凰台)/ 桂林 (早/午/晚餐)

【马岭鼓寨】一个展现广西少数民族生活居住的寨子,其中侗族,瑶族的一些生活习俗,文化工艺等。

【荔浦荔江灣風景區 (坐游船+划龙舟+索道上山+滑道下山)】素來就有「水中水、山中山、桂林山水第一灣」的美譽,除了原本就很知名的有「洞中九寨」之稱的天宮岩外,廣西第一高玻璃橋離地 252.6 米高的翔龍玻璃天橋,考驗你的懼高症指數.

【天宮岩】是一個由於地質構造斷層岩水平裂開而形成巨大跨度的岩頂,岩頂平整壯觀,岩洞因洞内暗河水沖刷而成,洞内水潭、湖泊星羅棋布,加上七彩燈光讓整個天宮岩非常夢幻.

划【龙舟】游荔江两岸生态风光. 登【翔龍天空玻璃橋】建在鷂鷹山和象鼻山之間,距離地面 252.6 米,為廣西第一高玻璃橋。玻璃橋加滑道全長 526 米,人行道凈寬 2 米。翔龙桥巍峨屹立于山水天际之中,两侧都是悬崖,中间无支点,全透明的玻璃构造,让体验者站在玻桥上如同悬空于万丈深渊之上,十分惊险刺激。站在桥上,两岸山水风景,尽收眼底!

《山水间表演》是一台应用国际一流舞台技术、以桂林风情歌舞与精品杂技综合表演艺术形式、以一个奇特的角度为观众讲述桂林山水故事的旅游舞台秀。全剧以桂林地域文化为根脉,以"游客"一角为引线串联全篇,将桂林群峰之形、秀水之态、人物之色、田园之美、神仙之奇和生活之趣揉入跌宕起伏的剧情,以神奇玄幻的艺术表现手法为观众打造全景视听体验。

浏览于【**东西巷风情街**】集旅游、民俗、文化、购物、餐饮、休闲、娱乐为一体的综合型商业街区。东西巷是桂林明清时代遗留下的唯一的一片历史街巷,是桂林古历史风貌的观景区。这里古香古色,有着各式特色店铺,也有当地特色风味美食,非常值得一逛。登山【**逍遥楼**】看桂林夜景, 非常美丽!

第四天: 桂林 / 龙胜布尼梯田+缆车(2.0 小时)/ 三江《坐妹表演》(1.0 小时) (早/午/晚餐)

早餐后,驱车前往桂北名胜 - **龙胜壮族自治区**,游览【布尼梯田·加乌瀑布景区+缆车】,位于龙胜县泗水乡周家村,距离龙胜县城 26 公里,距桂林 115 公里。景区海拔 400-1600 米,总面积近干亩,以花海梯田、高山叠瀑、风情桑江、少数民族民俗文化为主要景观,集"奇、险、幽、秀"于一体展示在世人面前。

午餐,续程前往**三江**,广西壮族自治区柳州市所辖的一个自治县,地处湘、桂、黔三省交界地。三江侗族自治县是侗族自治县中侗族人口 最多的一个,境内侗族风情浓郁。有**世界第一鼓楼【三江鼓楼】、世界最长风雨桥【三江风雨桥**】,世界最大单体木构建筑—【侗乡鸟 巢】等民族特色的建筑。

《坐妹》實景演出:由中國侗城景區打造的大型侗族風情實景演出《坐妹》,呈現侗族行歌坐夜、出嫁婚慶的神秘風情,展示侗族服飾、蘆笙踩堂、多耶舞的美輪美奐,演繹侗族大歌、木葉歌、多耶的天籟之音。

【程阳风雨桥+程阳八寨+电瓶车】由程陽八個自然村寨組成,周圍青山綠樹環繞,景色優美。漫步在傳統的村莊里觀賞著美景,參觀程陽風雨橋,马鞍鼓楼等全國聞名的古蹟,還可觀看具有侗族風情的民俗表演等,活動豐富,是觀光攝影、領略侗族風情的絕佳去處。 【象山景区】位于漓江东岸,与象鼻山相对,其山形酷似一头驻足漓江边临流饮水的大象,栩栩如生,引人入胜,人们称为桂林山水的象征。

入住 **5 星级【喜来登大宇酒店】今天晚餐自理**,酒店旁边就是热闹的正阳路步行街,您刻自由选择喜爱的广西小吃或菜肴噢。

第六天: 桂林 ~ 吉隆坡

(早/午/机上用餐)

早餐后,游览【桂花公社】桂花公社景区是国家AAAA级旅游景区,以万年桂花种子为镇馆之宝,由桂花文化体验馆、桂花主题公园、桂花树下度假酒店、桂林城市礼品展销中心组成。景区全面生动再现了桂林与桂花的深厚渊源以及桂林桂花的独特文化魅力。景区内有相关的桂花制成品供您购买送礼。

午餐后,送往桂林两江机场,乘搭航班飞返吉隆坡,结束6天的欢乐之旅,再会!

每天一瓶礦泉水.

自愿自费: 桂林干古情表演 (RMB300/人)

道地风味: 阳朔啤酒鱼,荔浦芋头,桂林椿记烧鹅风味,桂林猪肚鸡汤,龙胜农家菜,自助海鲜烧烤午餐。

KUL/KWL OD694 1100/1500 KWL/KUL OD695 1600/2000

Batile A MEMBER OF LION GROUP

包含:全程机场税+机上用餐+20KG 行李津贴+司机导游小费。

上述行程仅供参考,原则上尽量保持不变,然而最终行程将依据当地接待社以当时的实际情况安排為准。团队出发按最少10人成团;16人派遣领队。团员受促购买旅游保险,更添保障。



INAGE GUANGXI @ WONDER GUILIN 5N GUILIN YANGSHUO LONGSHENG SANJANG



CRUISE TOUR OF LIJIANG RIVER @ PRESIDENT ROUTE
Refresh your memory of this Lijiang Landscape Gallery.

LONGSHENG @ BUNI TERRACE + CABLE CAR

Looking at the terraced fields from the above is another kind of enjoyment. When season come, the terraced fields have blossomed into a sea of flowers, attract countless tourists from local and overseas.

MALING RIVER RAFTING + OSPREY CATCHING

Sit on the bamboo raft, enjoy the rides and natural landscape of Sleeping Beauty

LIPU @ LIJIANG BAY SKY GLASS BRIDGE

Dragon boating, cave discover, ropeway ride, walking on glass bridge, down sliding; exploring the wonder world underground, see the mountain ranges from the above, every steps is a wonderful experience!

SANJIANG @ CHENGYANG DONG VILLAGES

Consists of 8 villages Dong tribes, see the typical Wind & Rain Bridge, stilted wooden houses, drum towers surrounded by mountains, rivers, and fields create its unique & beauty. It has the most complete, largest, and most concentrated villages in China. Dong architectural complex.

SIT IN THE "BIRD'S NEST" & SEE THE SHOW OF 《SITTING GIRL》

The performance presents the traditional folk customs of the Dong people from love to weddings, sitting at night and other folk customs. It also features unique interpretations of national musical instruments such as the Lusheng, Corbel. Pipa and so on.







DAY 01 KUALA LUMPUR - GUILIN

(MOB/D)

Depart from **KLIA International Airport**, board on your pleasant flight to **Guilin, Guangxi Province**. Greet on arrival by our tour guide, visit **Rongshan Lake Scenic Area @ Shanhu Night Tour**, which mainly reflects the landscape city pattern of "the city is in the scenery, and the scenery is in the city". It is named after the banyan tree; the east of the bridge is Shanhu Lake, which is connected to the Lijiang River. It is named for the cedar trees growing on the lakeside. The **Sun & Moon towers** is a glazed tower, 35 meters high, with 7 floors in total, one of the most important night scenes in Guilin.

Zhengyang Road Pedestrian Street is one of the most prosperous commercial streets integrating leisure, and shopping.

DAY 02 GUILIN / YANGSHUO (LI-JIANG RIVER CRUISE, SIDECAR RIDE, WEST ST.) (B/L/D)

After breakfast, coach heading to **Yangshuo**, en-route drop at **Xingping Jetty**, take a leisure **cruise tour of Lijiang River** (**President Route**), former President of the Republic of China Dr. Sun Yat-sen & former US President Clinton, who have been taken same sightseeing route from here. Cruise along the river bank, you can admire the beautiful scenery of the Lijiang River sceneries, such as the famous Xingping villages, **The yellow clothes reflection**, **The carp jumping dragon gate**, **Cha oban Mountain**, **Luoshi Mountain**, **The beauty mirror** and so on.

After lunch, continue journey along Yangshuo's "Ten Mile picture gallery", drop at the small village - <u>Li Village</u>, where the best shooting place for internet celebrity together with the "**Moon Mountain**".

<u>Maling river Rafting + Osprey fishing</u>, enjoy a relaxing rafting tour along the river and enjoy the natural mountains landscape scenery.

West Street, an old street with a history of more than 1,400 years, it is famous for its various bars, restaurants and coffee shops. Tourists from all over the world will gather here for shopping, tasting, sightseeing, or drinking. Everything is here, West Street!

DAY 03 YANSHUO / LIPU LI-JIANG BAY SCENIC AREA

(B/L/D)

Maling Drum Villages, presents the Dong & Yap ethnic groups life, culture, customs & handicraft in one.

<u>Lipu Lijiang Bay Scenic Area</u> has the reputation of "water in the mountains, mountains in the mountains, and the first bay in the mountains and rivers in Guilin". There are *Dragon Boat ride, Tiangongyan Karst cave, Xianglong Sky Glass Bridge*, 252.6m from ground, opened in 2018 which waits for you to challenge!

<u>Tiangongyan</u>. a special geological structural fault rock that splits horizontally to form a huge span of rock roof. The ponds and lakes in the cave are dotted with reflections, which are amazing! Known as "Jiuzhaigou in the cave".

Enjoy a **Dragon Boat** racing with tour members on the Li-Jiang river.

<u>Xianglong Sky Glass Bridge+Cable ride</u>, built between Yingying Mountain and Xiangbi Mountain, 252.6m height from ground, 526m long. Standing on the bridge, an amazing panoramic views of the mountains and rivers picturesque!

<u>《Mirage Guilin Show》</u> tells an idyllic and romantic story, expressing people's love to nature. Featuring colorful costumes, folk songs, exotic dances and aerial acrobatics, the show is to be magnificent and attractive.

Rest of the day, drop you at <u>East and West Alley Style Street</u>, a comprehensive historical commercial block integrating tourism, folk customs, culture, shopping, catering, leisure and entertainment. Stand on the <u>Xiaoyao Tower</u> to see the night view of Guilin!

DAY 04 GUILIN / LONGSHENG @ BUNI RICE TERRACE (2.0H) / SANJIANG (1.0H) (B/L/D

After breakfast, drive to **Longsheng Zhuang Autonomous Region**, tour of **Buni Rice Terraces · Jiawu Waterfall Scenic Area + Cable Car**, the main landscapes are flower terraces, mountain waterfalls, Sangjiang River scenery, and ethnic minority folk culture. It is a combination of "strange, dangerous, secluded, and beautiful" that is displayed in front of the world.

Continue to **Sanjiang**, Guangxi Zhuang Autonomous Region, has the largest Dong population among the Dong autonomous counties. There are the world's largest **Sanjiang Drum Tower**, the world's longest **Sanjiang Wind and Rain Bridge**, the world's largest single wooden building - the **Dong Bird's Nest** and other buildings with national characteristics.

The large-scale Dong-style real-life performance <u>(Sitting Girl)</u> presents the Dong people's mysterious style of singing and sitting at night, wedding celebrations, Dong costumes, Lusheng music instrument, and the beauty of Duoye dance, interpreting the Dong people's grandeur Song, Konoha song, Doye's natural sound. The entire program is full of rural and pastoral flavor, reflecting the high unity of nationality, artistry and appreciation.

DAY 05 SANJIANG / GUILIN (1.5H)

(B/L/ -)

Chengyang Eight Villages+Battery Car, surrounded by green mountains and trees, with beautiful scenery. Stroll through the traditional villages and enjoy the beautiful scenery, visit nationally famous monuments such as *Chengyang Wind and Rain Bridge, Ma'an Drum Tower*, etc. You can also watch folk performances with Dong customs. There are many activities, and it is an excellent place for sightseeing, photography, and appreciation of Dong customs.

After breakfast, tour of <u>Elephant Mountain Scenic Area</u>, its mountain shape resembles an elephant standing on the edge of the Lijiang River to drink water and is known as the symbol of Guilin's landscape.

Check into International 5 Star Sheraton Daewoo Guilin Hotel. Tonight, <u>dinner at own expenses</u>, next to the hotel is the bustling **Zhengyang Road Pedestrian Street**. you may your favorite Guangxi snacks or other cuisine on the street

DAY 06 GUILIN ~ KUALA LUMPUR

(B/L/MOB)

<u>Guihua (Osmanthus) Commune</u> consists of an osmanthus cultural experience hall, osmanthus theme park, osmanthus tree resort, and a Guilin city gift exhibition center. The scenic spot fully and vividly reproduces the deep relationship between Guilin and Guihua and the unique cultural charm of osmanthus. There are related sweet-scented osmanthus products for you to purchase as gifts. After lunch, transfer to **Guilin Lijiang Int'l Airport** for bid farewell to Guilin. See you again!

Complimentary: Daily 01 bottle of mineral water.

SUGGEST OPTIONAL: GUILIN ETERNAL LOVE SHOW (RMB300)

Local Gourmet: Yangshuo Beer Fish, Yam Cuisine, Chun Ji Roasted Goose, Pork belly chicken soup, Longsheng Local

Cuisine, Seafood Buffet BBQ Lunch.

KUL/KWL OD694 1100/1500 KWL/KUL OD695 1600/2000



INCLUDE: All Airport Taxes + Meal onboard + 20KG Luggage Allowances + Tipping.